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Geachte heer Jongeneel, 
 
Op 30 januari jl. stelde u artikel 39 vragen met betrekking tot Gemeenten eisen  
zwart-op-wit dat ze azc's eigenhandig kunnen sluiten bij langdurige overlast.  
Hierbij de beantwoording. 
 

1. Kan het college informatie verstrekken over de huidige stand van zaken omtrent de 
onderhandelingen met het COA over een nieuwe opvanglocatie in Sliedrecht? Zijn er 
specifieke eisen of voorwaarden die de gemeente Sliedrecht stelt in deze 
onderhandelingen?  
 
Antwoord: 
Het COA heeft een leidende rol als het gaat om de ontwikkeling (en op termijn ook de 
exploitatie) van de opvang. Op dit moment zijn wij in afwachting van het COA, tot zij 
haar interne processen heeft afgerond. Hieruit volgt vastlegging van de 
samenwerking in een bestuurlijke overeenkomst, waarbij naast maatwerkafspraken 
ook de wensen en bedenkingen van de raad, uitgesproken in de vergadering van  
7 maart 2023, nadrukkelijk door de gemeente zullen worden meegenomen.  
 
2. Gelet de zorgen van inwoners over veiligheid en overlast, zoals geuit in andere 
gemeenten, welke maatregelen overweegt het college te nemen? Is er een 
mogelijkheid om soortgelijke clausules op te nemen als in Moerdijk en Dordrecht, 
waarbij de gemeente het recht heeft een azc tijdelijk of definitief te sluiten bij 
langdurige overlast?  
 
Antwoord: 
De komende maanden wordt er samen met het COA invulling gegeven aan een 
veiligheidsplan.  
In de bestuurlijke overeenkomst met het COA maken wij tevens afspraken hoe om te 
gaan met eventuele overlast na opening van de opvang. 
 
3. Gaat Sliedrecht net zoals Moerdijk en Dordrecht niet akkoord met de 
standaardovereenkomst die het COA bij gesprekken over een nieuw azc voorlegt aan 
gemeenten?  
 
Antwoord:  
Graag verwijzen we u hiervoor naar het antwoord bij vraag 1 en 2. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
4. Hoe zal de recent aangenomen spreidingswet invloed hebben op de 
onderhandelingsruimte van de gemeente Sliedrecht en onze mogelijkheid om lokale eisen 
te stellen aan het COA?  
 
Antwoord: 
Wij zijn al geruime tijd met het COA constructief in gesprek en verwachten niet dat de 
komst van de spreidingswet hier verandering in zal brengen. 
 
5. Is het college al in contact getreden met de gemeente Hardinxveld-Giessendam om de 
samenwerking en coördinatie te bespreken rondom de kwestie van het 
asielzoekerscentrum (AZC), en hoe ziet het college de relatie met onze buurgemeente in 
dit verband?  
 
Antwoord: 
We zijn al sinds begin 2023 met gemeentes in de regio in gesprek aan een zogenaamde 
Regionale Regietafel. Ook is er sinds april 2023 regelmatig bestuurlijk en ambtelijk contact 
en overleg met de directe buurgemeentes Molenlanden, Hardinxveld-Giessendam, 
Alblasserdam en Papendrecht. Onze insteek is daarbij dat we bij voorkeur in regionaal 
verband de opvang van asielzoekers, het huisvesten van statushouders en het tijdelijk 
onderbrengen van Oekraïners, aanpakken, waarbij de Regionale Regietafel in de praktijk 
het eerste gremium is voor bestuurlijke afstemming.  

Na het definitief bekend maken van de locatiekeuze op 5 januari j.l. tenslotte, is er zowel 
op ambtelijk en bestuurlijk niveau met Hardinxveld-Giesendam gesproken over het 
vervolgtraject. Ook hierbij hebben we aangegeven graag in nauwe samenwerking met 
onze buren dit te willen vormgeven. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 
 
 
 
 
N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 
 

 

 


